
Bestyrelsesmøde            d 11/6-12 

Deltagende: Allan, Julie, Maria, Jeanett, Anne-Marie, Mette og Stig. 

Hjemmeside: Juliet vil gerne fortsætte med championatspoint og omkring stævner. Der skal være 

flere ansvarlige inde over. Stig har lavet forslag til ny hjemmeside.  

Klubstævne i september: Evt spring lørdag og dressur søndag.  

Klubmesterskabsstævne: Styr på udgifter omkring tæpper osv. Aftales møde med hele 

stævneudvalget. Klubmesterskabsklasse regler skal skrives ned og ligges på den nye hjemmeside, så 

der ikke er tvivl om noget. 

Ombygninger: Der er ved at blive lagt gulv i rytterstuen. I løbet af 14 dage er gulvet færdigt. Derefter 

kommer der sat en væg op, der deler køkkenet lidt op. 1 salen bliver lavet til mødelokale. Finde 

løsning på hvordan rideskolen skal have opbevaret passerpigernes ting. Høje hegn bliver der lavet nye 

af som kan holde lidt bedre. Anne-Marie kigger på borde. Og stort mødebord. 

Det lille ridehus, bunden skal skiftes mens hestene er på græs. Og der skal fyldes på de andre baner. 

Rideskolestalden er lukket når der ikke er nogen ridelærer. 

Rytterstuen må ikke lejes ud til privatfester. Men efter sommeren vil der blive holdt åbent hus, for 

alle.  

Rideskolen planlægger åbent hus. 

I startern af november kommer der hestehvisker og noget stalddag. 

Kontigentopkrævning: Sidste betalingsdato og gebyr derefter. Hvis man ikke får betalt må man ikke 

benytte banerne.  

Advarselssedler: Hvis der bliver gjort noget på Tsr der ikke er tilladt.  

Næste møde: 9/7-12  


